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VYSVĚTLUJÍCÍ INFORMACE K ZADÁVACÍM PODMÍNKÁM Č. 1 

 

Zadavatel:  STATUTÁRNÍ MĚSTO CHOMUTOV 

Se sídlem:   Chomutov, Zborovská 4602, PSČ 430 28 

Jednající:  JUDr. Marek Hrabáč, primátor města 

IČ:    00261891 

 

VEŘEJNÁ ZAKÁZKA: 

Zpracování projektové dokumentace pro společné povolení provádění stavby pro projekt 
„Revitalizace ulice Edisonova, Chomutov“. 

 

Systémové číslo VZ: P23V00000134 

 

STATUTÁRNÍ MĚSTO CHOMUTOV, jako zadavatel výše uvedené veřejné zakázky v souladu s 
ustanovením § 98 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek (dále jen „ZZVZ“), sděluje 
následující informace k zadávacím podmínkám jako reakci na dotaz uchazeče ze dne 10.10.2023. 

 

Dotaz č. 1: 

 

Reaguji na poptávku zpracování projektové dokumentace "Revitalizace ulice Edisonova, Chomutov". 
Mimo technické zadání co do obsahu nabídky: 

 

1. je uvažováno s úpravou nebo celkovou rekonstrukcí trolejí? Dle studie není poznat umístění 
sloupů a zdali díky úpravě autobusové zastávky, nedojde k vynucenému přesunu sloupů trolejí. 

2. Předpokládají se nějaké rekonstrukce stávajících tras inženýrských sítí? Nebo pouze povrchové 
výměny poklopů a povrchových znaků inženýrských sítí s novou vozovkou. 

3. Nové odvodňovací prvky budou napojeny přípojkami do stávající trasy stoky kanalizace? 

 

Tyto body mohou mít velký vliv na CN. 

 
Vysvětlení č. 1: 

1. Primárně není uvažováno o rekonstrukcí trolejí. Pokud si řešení vyžádá přeložku, vícenáklady 
spojené s projekcí budou řešeny dodatkem ke smlouvě o dílo. 

2. Nepředpokládají se rekonstrukce stávajících IS. Možná bude nutné, jakožto přípolož k 
veřejnému osvětlení, osadit chráničky metropolitní městské sítě. Standardně se takto napojují 
veřejné budovy, parkovací automaty, zastávky. Nicméně všechny tyto práce standardně 
zaštiťuje projektant SO - Veřejné osvětlení.  
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3. V každém projektu se snažíme co nejvíce hospodařit s dešťovými vodami. Předpokládá se 
primárně plošná vsakování přes distanční dlažby, přirozené průlehy a vsakovací rýhy. Dále je 
možné uvažovat o vsakovacích koších. Zpevněné plochy, pokud to půjde, budeme odvodňovat 
do přilehlé zeleně a ke stromům.  
 

 

S pozdravem                 

 

                                                                                                 Ing. Stanislav Říha           

                                                                                               Odbor rozvoje a investic 


